
Protokół z XIX Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 24 czerwca 2020r. 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym (druki  BRG nr 271 

i 272/2020). 

6. Informacja o realizacji planów zagospodarowania przestrzennego (druk BRG nr 270/2020). 

7. Informacja o realizacji dochodów podatkowych w 2019 roku (druk BRG nr 278/2020). 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zaciągnięcia kredytu długoterminowego (druk BRG nr 275/2020); 

b) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Kłodawa na rok szkolny 2020/2021 

(druk BRG nr 276/2020); 

c) zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłodawa (druk BRG nr 

277/2020); 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk 

BRG nr 273/2020); 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w obrębie 

ewidencyjnym Wojcieszyce stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji (rozpoczęcie o godz. 11:00) 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 

XIX Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XIX Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 15 radnych,  
a więc Sesja jest prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, poprosił o wycofanie z 

porządku obrad punktu 4. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa i przesunięcie 

numeracji pozostałych punktów. 

 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektów 

uchwał w sprawach: 

1) zamiany nieruchomości. 

2) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego teren położony przy ulicy Jeziornej w miejscowości Kłodawa, gmina Kłodawa; 



3) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok; 

Dodała, że projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał 

pod głosowanie  wycofanie z porządku obrad punktu 4. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy 

Kłodawa. 

GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Protokół został wycofany z porządku obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał pod głosowanie  

wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał zgłoszonych przez Panią Wójt. 

GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad. 

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym (druki  BRG nr 271 

i 272/2020). 

Radny Jan Kubera – zapytał, czy prace na plaży w Kłodawie zostały wykonane zgodnie z planem 

zagospodarowania przestrzennego. Radny uważa, że postawienie altanek oszpeciło plażę i 

pomniejszyło część do rekreacji. 

Z-ca Wójta Gminy Kłodawa Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż w tym miejscu nie obowiązuje 

plan. 

Radny Damian Żołędziejewski – uważa, że postawienie altanek było bardzo dobrym pomysłem, służy 

mieszkańcom i sprzyja integracji. 

Ad. 5. Informacja o realizacji planów zagospodarowania przestrzennego (druk BRG nr 270/2020). 

Radni bez zastrzeżeń przyjęli dokument do wiadomości. 

Ad. 6. Informacja o realizacji dochodów podatkowych w 2019 roku (druk BRG nr 278/2020). 

Radny Jan Kubera – zwrócił uwagę, iż analizowanie takiego dokumentu po przyjęciu sprawozdania z 

wykonania budżetu (w którym zawarta jest taka informacja) jest bezcelowa. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – zgodził się z przedmówcą. 

Następnie w związku z brakiem dalszych uwag Rada przyjęła dokument do wiadomości. 

Ad. 7a. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (druk BRG nr 

275/2020). 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 



Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i uzyskał pozytywną opinię. Następnie 

w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 3 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XIX/172/20. 

Ad. 7b. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Kłodawa na 

rok szkolny 2020/2021 (druk BRG nr 276/2020); 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Oświaty i uzyskał pozytywną opinię. Następnie w związku z brakiem uwag 

poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 4 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XIX/173/20. 

Ad. 7c. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłodawa (druk 

BRG nr 277/2020). 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Oświaty i uzyskał pozytywną opinię. Następnie w związku z brakiem uwag 

poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 5 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XIX/174/20. 

Ad. 7d. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Kłodawa (druk BRG nr 273/2020). 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 



Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Komunalnej i uzyskał pozytywną opinię. Następnie w związku z brakiem 

uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XIX/175/20. 

Ad. 7e. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym Wojcieszyce stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Komunalnej i uzyskał pozytywną opinię. Następnie w związku z brakiem 

uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XIX/176/20. 

Ad. 7f. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Komunalnej i uzyskał pozytywną opinię. Następnie w związku z brakiem 

uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XIX/177/20. 

Ad. 7g. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i uzyskał negatywną opinię. Następnie 

w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 7 (załącznik nr 2 do protokołu) 



W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   3 

Głosy przeciw              11 

Głosy wstrzymujące się  1 

Uchwała nie została przyjęta. 

Ad. 7h. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren położony przy ulicy Jeziornej w miejscowości 

Kłodawa, gmina Kłodawa 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Komunalnej i uzyskał pozytywną opinię. Następnie w związku z brakiem 

uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XIX/178/20. 

Ad. 9. Wolne wnioski. 

Radna Bożena Adamczak – poinformowała, że klub „Róża Różanki” będzie obchodził jubileusz 60-lecia 

funkcjonowania. Zarząd organizuję drugą drużynę  tylko dla mieszkańców Różanek i Rybakowa i z tej 

okazji chciałby wyremontować szatnię. Radna dodała, że zwróciła się do Pani Wójt z prośbą o 

dofinansowanie tego przedsięwzięcia i taką zgodę uzyskała za co bardzo dziękuje. Podziękowała, 

również za zajęcia muzyczne – ruchowe które cieszą się bardzo dużym powodzeniem wśród 

mieszkańców a finansowane są ze środków klubu „Senior plus”. 

Radny Roman Leśnicki – zapytał czy zasypywanie niecki na ul. Gorzowskiej nie zaszkodzi istniejącej tam 

instalacji wodnej. 

Kierownik Jerzy Jesis – odpowiedział, że Gmina chciałaby podnieść ten teren i urządzić tam plac 

sportowy. Podjęte działania  nie stanowią żadnego zagrożenia. 

Radna Katarzyna Chmiel – Dera – poinformowała, że na komisji w dniu 25 maja zgłaszała potrzebę 

wykoszenia cmentarza i dzień później zadanie zostało wykonane. Dodała, że w dniu 16 czerwca 

poprosiła  o wykoszenie trawy przy zbiorniku retencyjnym w Różankach i usunięcie martwych roślin 

przy Sali w Różankach. Wnioski nie zostały zrealizowane, dlatego ponownie zwróciła się z prośbą o 

interwencję. 

Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski – wyjaśnił, że w pierwszej kolejności realizowane są najpilniejsze 

zadania. Dodał, że Referat Gospodarczy ma bardzo duży problem z pozyskaniem pracowników. 

Radna Wanda Grabowska – podziękowała za wykoszenie trawy na drodze powiatowej. 

Radna Bożena Adamczak – poprosiła o informację dotyczącą remontu drogi Wojcieszyce – Różanki. 

Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, że do połowy lipca powinien zostać 

rozstrzygnięty przetarg na realizację powyższego zadania. 



Radny Wiesław Witczyk – poprosiło renowację ogrodzenia przy placu zabaw na ulicy Tęczowej w 

Kłodawie. 

Radny Jan Kubera – poprosił o załatanie dziur na ulicy wyjeździe z ulicy Jeziornej w Słoneczną , oraz 

odświeżenie znaków rozdzielających jezdnię przy ulicy Tęczowej. 

Radny Roman Leśnicki – zwrócił uwagę, że być może trzeba będzie zmienić naszą mentalność związaną 

z nasadzeniami z uwagi na suszę oraz ocieplenie klimatu.  

Wójt Gminy Kłodawa – odpowiedziała, że pasy na ulicy Czereśniowej zostaną odnowione, natomiast 

ulica Słonecznikowa zostanie  wykonana po analizie budżetu. 

Następnie głos zabrała mieszkanka Kłodawy Pani Irena Mazur w sprawach związanych z plażą w 

Kłodawie, nasadzeniami oraz zmianą klimatu. 

Ad. 9. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  

zamknął obrady XIX Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Kamila Kłosowska 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 

    Andrzej Korona 

 

 

 

 


